
فدراسیون فوتبال از ابتدای این فصل تلاش کرد که مسابقات لیگ را با کمک داور 
ویدئویی برگزار کند اما در همان ابتدای راه با صدا و سیما وارد چالش شد و از این 
رو سعی کرد در این زمینه مستقل عمل کرده و باشگاه ها را نیز کم کم به سمت 
خودش بکشاند. در حال حاضر شرایط به شکلی است که فدراسیون از طرفی 
برای پایبند بودنش به قرارداد با شـــرکت چینی طرف قراردادش برای وارد کردن 
6 دستگاه  وار با صدا و سیما به نوعی بجنگد و از یک سو نیز برای اجاره دادن 
دســـتگاه های خریداری شـــده اش با باشگاه ها بر سر اجاره آن ها به توافق برسد. 
این در شرایطی است که همه تیم های لیگ برتر نیز انتظار دارند بازی هایشان 
هر هفته با کمک داور ویدئویی برگزار شود که با شرایط موجود امکان پذیر نیست. 

دردسربدهیسرخابیها
فدراســـیون برای اینکه بتواند تجهیزات ویدئویی را از شـــرکت آمریکایی ای وی 
اس خریداری کند مستقیماً از طریق فیفا وارد عمل شد و بعد از تقریباً یک سال 
توانست سه دستگاه را با قیمت بالاتر و با دور زدن تحریم ها وارد ایران کند. در 
( رفت تا هم دستگاه ها را با  کنار آن فدراسیون به سراغ یک شرکت چینی )ریگور
قیمت کمتر بخرد و هم اینکه دیگر نیازی به دور زدن تحریم ها و از دست دادن 
زمان نشـــود. از این رو فدراســـیون با همکاری دولت سیزدهم بودجه 110 میلیارد 
تومانی برای خرید 6 دستگاه VAR گرفت. اما این بودجه در اختیار شرکت توسعه 
قرار داده شده و این شرکت با تغییر دولت بنا به دلایلی حاضر نشده و نیست 
که این پول را در اختیار فدراسیون قرار دهد. اول اینکه دستگاه شرکت چینی 
کـــه یکـــی از آن هـــا وارد ایران شـــده و مورد تأیید نماینده فیفا نیز قرار گرفت، هنوز 
کید  نتوانسته تأییدیه صدا و سیما را بگیرد و از این رو شرکت توسعه و تجهیز تأ
داشته اگر این تأییدیه نباشد بودجه اشاره شده را به فدراسیون نمی دهد. موضوع 
دیگر بدهی های سنگین دو باشگاه استقلال و پرسپولیس به شرکت توسعه و 
تجهیز بابت برگزاری بازی های دو تیم در ورزشگاه آزادی است که باعث شده 
این شـــرکت به فدراســـیون اعلام کند تا زمانی که این باشـــگاه ها تکلیف بدهی 
خود را مشـــخص نکنند، بودجه اشاره شـــده در اختیارشان قرار نخواهد گرفت؛ 
کید داشـــته طلبشان از این دو باشگاه را از  هر چند فدراســـیون به این شـــرکت تأ
خودشان که مالکیت جداگانه دارند  بگیرد و این موضوع ربطی به آن ها ندارد. 
در ســـوی دیگر ســـرخابی ها نیز مدعی اند اجاره ورزشـــگاه آزادی را باید سازمان 
لیگ از طریق درآمد آن ها از تبلیغات محیطی پرداخت کند. به هر جهت این 
گره به راحتی قابل باز شدن نیست و اگر قرار باشد شرایط تغییر نکند آن وقت 
فدراســـیون با شـــکایت شرکت چینی مواجه خواهد شد از این جهت که با این 

شرکت برای خریداری 6 دستگاه قرارداد امضا کرده است. 

فدراسیونازپسهزینههایدستگاههابرنمیآید
فدراسیون بعد از اینکه در وارد کردن دستگاه های چینی به مشکل خورد مجبور 
شد بازی های لیگ را با سه دستگاه VAR که از شرکت ای وی اس خریداری 
کرده بود، برگزار کند. ضمن اینکه فدراسیون برای خرید دستگاه دیگری از این 
شرکت هم از نظر مالی دچار مشکل شده و هم اینکه شرکت اشاره شده دیگر 
حاضر نیســـت با دور زدن تحریم ها دســـتگاهی را به ایران بفرســـتد. در همین 
راســـتا فدراســـیون تیم های پرطرفدار لیگ را در اولویت اســـتفاده از کمک داور 

ویدئویـــی قـــرار داد. جالـــب اینکـــه در بین تیم های پرطرفدار تیـــم تراکتور تنها 
باشـــگاهی اســـت که از همان ابتدای لیگ تمایل چندانی برای اســـتفاده از 
تجهیـــزات ویدئویـــی در بازی هـــای خانگـــی اش از خود نشـــان نداده اســـت. 
بازی های این فصل سرخابی ها به جز یکی دو مسابقه که دستگاه ها مشکل 
داشت با کمک داور ویدئویی برگزار شده است. مشکل اصلی این است که 
فدراسیون برای جا به جایی دستگاه ویدئویی برای هر مسابقه بالغ به 200 میلیون 
، دســـتمزد مهندسان  تومان هزینه می کند که شـــامل کرایه حمل، هزینه کار گر
.... می شود. از این رو مهدی تاج و مشاورانش به این نتیجه رسیدند که برای  و
برگزاری هر مسابقه ای با کمک داور ویدئویی در ادامه مسابقات لیگ و جام 

حذفی شرایط جدیدی را در نظر بگیرند. 

نامهفدراسیونبهباشگاهها
فدراسیون با همکاری سازمان لیگ ابتدا قصد داشتند شرایط در نظر گرفته شده 
برای استفاده از تجهیزات ویدئویی را در جلسه حضور نمایندگان باشگاه های 
لیگ برتری اعلام کنند اما در نهایت تصمیم گرفته شـــد که این آیین نامه برای 
باشگاه ها ارسال شود و نظر خودشان را اعلام کنند. در این نامه مشخص شد 
که فدراسیون برای اجاره دستگاه ها مبلغ 400 میلیون در نظر بگیرد و هزینه خرید 
کمک داور ویدئویی را هم 40 میلیارد تومان اعلام کرد. درباره اینکه آیا این مبلغ در 
نظر گرفته شده منصفانه است یا نه، یکی از کارشناسان مربوطه به »فرهیختگان« 
گفت: »فوتبال در همه کشـــور های پیشـــرفته دنیا و حتی حوزه خلیج فارس به 
سمتی رفته که همه باشگاه ها دارای ورزشگاه اختصاصی اند. این ورزشگاه ها 
مجهز به جدیدترین اسکوربرد ها، اتاق مدیا، رختکن های پیشرفته، سکو های 
شماره گذاری شده، گیت های پیشرفته و همچنین کمک داور ویدئویی هستند. 
درواقع باشـــگاه ها از راه های درآمدزایی خود که مهم ترین آن حق پخش اســـت 
توانســـته اند ورزشـــگاه های مجهز و کاملی را برای میزبانی از بازی های خانگی 
خود داشـــته باشـــند. اینکه باشگاه های ایرانی تا چه حد می خواهند خودشان 
را به روز کنند فعلا به خودشـــان ارتباط دارد اما با شـــرایطی که برای صدور مجوز 
حرفه ای در نظر گرفته شـــده و هر ســـال هم ســـخت تر می شـــود، باشگاه های ما 

باید به سمت مجهز شدن به امکانات روز قدم های بلندی بردارند، در غیر این 
صورت خیلی کشور های همسایه عقب خواهند افتاد. در شرایط فعلی فدراسیون 
طبیعی است که نتواند از پس نگهداری تجهیزات ویدئویی و حمل و نقل آن بر 
بیاید و  به این خاطر مجبور است این دستگاه ها را با شرایطی که اعلام کرده به 
باشگاه ها بفروشد یا اجاره دهد. چند باشگاه هستند که حاضرند ورزشگاه های 
خود را مجهز به تجهیزات ویدئویی کنند و خرید آن ها به این راحتی نخواهد بود. 
از این جهت که کشورمان در تحریم است و برای وارد کردن دستگاه های چینی 
هم یک سری مشکلات داخلی پیش رو قرار گرفته است. در چنین شرایطی فعلا 
باید دستگاه های موجود اجاره داده شود تا هزینه نگهداری و حمل و نقل آن به 

نوعی برای فدراسیون تأمین شود.«

کدامباشگاههااجارهمیکنند؟
( از ابتدای  تقریباً تمامی باشگاه های لیگ برتری )به غیر از سرخابی ها و تراکتور
فصل به فدراسیون اعتراض کرده اند که چرا بازی هایشان در لیگ با کمک داور 
ویدئویی برگزار نمی شود و اعتقاد دارند فدراسیون در این زمینه بین تیم ها تبعیض 
قائل اســـت. در همین راســـتا فدراســـیون در نظر دارد تکلیف باشـــگاه هایی که 
تمایل به استفاده از تجهزات ویدئویی در بازی هایشان دارند و باقی را مشخص 
کند. با این وضعیت هر باشـــگاهی که تا شـــروع دوباره مســـابقات لیگ و جام 
حذفی با شـــرایط در نظر گرفته شـــده از ســـوی فدراسیون موافقت کند، نامش در 
بین تیم هایی قرار خواهد گرفت موافق اجرای این تصمیم است. باشگاهی هم 
 VAR که تمایل نداشـــته باشـــد قاعدتاً دیگر نباید اعتراضی به عدم استفاده از
در بازی هایش داشـــته باشـــد. هم اکنون باشـــگاه های استقلال، فولاد، گل گهر و 
ســـپاهان به خرید یا اجاره تجهیزات ویدئویی چراغ ســـبز نشـــان داده اند و چند 
باشـــگاه   فعلا واکنشـــی نشـــان نداده اند. در این میان هم باشگاه هایی هستند 
کـــه از پـــس هزینه های جاری تیمشـــان به زور برمی آینـــد و طبیعتا آن ها ترجیح 
می دهند مثل یک باشـــگاه معمولی فقط برای بقا در لیگ برتر تلاش کنند اما 
ممکن اســـت این تفکر در آینده ای نه چندان دور آن ها را از لیگ برتر به علت 

نگرفتن مجوز حرفه ای دور کند.

گیــر شــد. در ایــن  ی فرا 5 ســال پیــش یــک توییــت به شــدت در فضــای مجــاز
توییــت کلیپــی از تیــم راچدیــل کــه در دســته های پاییــن فوتبــال انگلیــس 
ــان  یکن ــن باز ــاس بی ــس از 16 پ ــا پ ــک گل زیب ــه ی ــد ک ــر ش ــور دارد، منتش حض
ایــن تیــم به ثمــر رســید و در توضیــح آن نوشــته شــده بــود: »راچدیــل ایــن گل 
ی فوتبــال انگلیــس اثــری  را به ثمــر رســاند و شــما می گوییــد پــپ گواردیــولا رو
ــد و  ــدل ش ی ب ــاز ــای مج ــو در فض ــک الگ ــه ی ــت ب ــن پس ــت؟« ای ــته اس نداش
بارهــا مثال هایــی از تیم هــای دیگــر در فوتبــال جزیــره بــا ایــن مضمــون منتشــر 

شــد. حــالا بــا گذشــت 5 ســال از ایــن ماجــرا به نظــر می رســد ایــن فصــل بیــش 
یم.  کتیــک محبــوب پــپ در فوتبــال ایــن کشــور ی تا از همیشــه شــاهد اثرگــذار
در فصــل 2016-2015 و زمانــی کــه گواردیــولا هدایــت ســیتی را برعهــده گرفــت 
تنهــا 17 درصــد ضربــات دروازه در یک ســوم دفاعــی بــه مدافعــان خــودی پــاس 
داده می شــد و بقیــه به صــورت ضربــات بلنــد زده می شــد. در ایــن فصــل 
ایــن عــدد بــه 61 درصــد رســیده، یعنــی تقریبــاً دوســوم ضربــات و حتــی بیــش 
از نیمــی از ایــن پاس هــا در همــان درون محوطــه جریمــه داده می شــود. ایــن 
ی از خــط دفاعــی به شــدت افزایــش پیــدا کــرده و بــه یــک  ی ســاز یعنــی باز
فــرم معمــول و عــادی بــدل شــده اســت. فصــل قبــل از آنکــه کــه پــپ وارد لیــگ 
جزیــره شــود 51 درصــد پاس هــای گلرهــا صحیــح بــود امــا حــالا ایــن عــدد بــه 
71 درصــد رســیده اســت. ایــن آمــار و اعــداد فصل به فصــل درحــال افزایــش 

ی  ــاز کــه باشــگاه ها یکــی پــس از دیگــری به ســمت ایــن ســبک ب اســت؛ چرا
گرایــش پیــدا می کننــد و البتــه بــا توجــه بــه داشته هایشــان همیشــه ایــن اتفــاق 

بــه ســود آنهــا نیســت.
بااین حــال مشــخص اســت فلســفه فوتبــال پــپ چــه تأثیــر بزرگــی روی فوتبــال 
انگلیــس داشــته و شــکل بــازی بســیاری از تیم هــا را تغییــر داده اســت. دو تیــم 
ســاوتهمپتون و چلســی مثال هــای بســیار روشــنی در ایــن زمینه انــد. هدایــت 
ایــن دو تیــم را راســل مارتیــن و انــزو مارســکا برعهــده دارنــد، دو مربــی کــه ســابقه 
گرد ایــن مربــی اســپانیایی  کار کــردن در کادر گواردیــولا را دارنــد و به نوعــی شــا
محســوب می شــوند. در ایــن فصــل بیــش از 80 درصــد ضربــات دروازه ایــن دو 
تیــم در همــان محوطــه جریمــه بــه مدافعــان پــاس داده شــده و فقط تاتنهام آنگه 
پوســتکوگلو آمار بهتری از این دو تیم دارد. مارســکا در ســیتی با پپ کار کرده 

و زمانــی کــه در لســتر مربیگــری می کــرد مــادز هرمانســن بیــش از هــر گلــری در 
یــخ رقابت هــای چمپیونشــپ پــاس داده بــود، بااین حــال هــواداران ایــن تیــم  تار
ایــن نــوع فوتبــال را کســل کننده دانســته و به دنبــال رســیدن بــه لیــگ برتــر بودنــد، 
کاری کــه درنهایــت مارســکا آن را انجــام داد. در همیــن دیــدار اخیــر چلســی 
، گلــر آبی هــا عصبانیــت هــواداران  برابــر آرســنال پــاس اشــتباه رابــرت ســانچز
ایــن تیــم را به دنبــال داشــت امــا مارســکا از او حمایــت کــرده و گفــت ایــن کاری 
اســت کــه او از گلــرش خواســته اســت و ایــن روش بــازی تغییــر نمی کنــد. راســل 
پــا در ســال  مارتیــن نقل قولــی از گواردیــولا پــس از قهرمانــی در لیــگ قهرمانــان ارو
2011 دارد کــه روی دیــوار دفتــرش قــاب شــده اســت: »وقتــی مــا برنــده می شــویم، 
مــدل بــازی خــوب به نظــر می رســد و زیرســؤال نمــی رود« و بایــد دیــد ایــن نــوع 

فوتبــال تــا چــه زمانــی می توانــد ضامــن موفقیــت تیم هــا باشــد.

چالش بزرگ پیش روی فدراسیون فوتبال

نصفباشگاههاVARنمیخواهند
گره کور VAR چگونه حل می شود؟ 

گواردیولا چگونه فوتبال را در لیگ جزیره تغییر داد؟
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حمیدرضااسکندری
خبرنگار گروه ورزش

مسعودخاموشی
خبرنگار

پرسپولیس از هزینه هایش کم کرد

گاریدوتمایلنداشت
تیمشبهتهرانبرگردد

باشگاه پرسپولیس روز گذشته رسماً اعلام کرد که سرخپوشان برای 
ی با مس سونگون با پرواز اختصاصی راهی  ی با الریان فردای باز باز
دوحه خواهند شد و دوشنبه شب نیز بعد از مصاف با تیم قطری با 
پرواز چارتر به تهران برمی گردند. روز سه شنبه هفته آینده سرخپوشان 
ی خواهند کرد و دو جلســـه تمرین هم در روز های  یـــکاور در تهـــران ر
ی با الشرطه مجدد  چهارشنبه و پنجشنبه خواهند داشت و برای باز
روز جمعه 9 آذرماه راهی دوحه می شوند. این درواقع برنامه ای است 
که باشگاه پرسپولیس برای دو سفرش به قطر در عرض یک هفته در 
یدو انتظار داشت تیمش بعد از بازی  نظر گرفته در حالی که خوان گار
ی روز  با الریان در قطر ماندنی شود. همان طور که استقلال بعد از باز
دوشنبه هفته بعد خود از دبی مستقیم راهی عربستان خواهد شد تا 
خود را برای مصاف با الاهلی آماده کند. واقعیت امر این اســـت که 
ی های  باشـــگاه پرســـپولیس به خاطر هزینه های سنگینی که در باز
قبل خود در لیگ نخبگان بابت سفر زودهنگام به عربستان، قطر و 
ی ها نگرفت،  امارات متحمل شد و از طرفی نتیجه لازم را در این باز
ی پیش رو در قطر کمتر هزینه کند. به ادعای  ترجیح داد برای دو باز
یش، پرسپولیس برای میزبانی از الغرافه در امارات که تیمش  رضا درو
تقریباً یک هفته در امارات بود، نزدیک به 20 میلیارد تومان هزینه کرد. 
بـــا توجـــه به اینکه هر بـــرد در لیگ نخبگان بیش از 50 هزار دلار برای 
یدو هنوز نتوانسته اند بردی  گردان گار تیم ها پاداش خواهد داشت، شا
ی های برگزار شده نه  در این مسابقات به دست بیاورند و از این رو باز
ی و نه از لحاظ مالی به سود پرسپولیس نبوده است.  از لحاظ امتیاز
ی خود پیروز شـــود  ی پیش رو گر در دو باز گفته نماند پرســـپولیس ا نا
این شـــانس را خواهد داشـــت که چند پله در جدول لیگ نخبگان 

صعود کرده و بیش از یکصد هزار دلار پاداش بگیرد. 

گندوز تنها ملی پوش در دسترس گاریدو

6غایباحتمالیسرخپوشان
دربازیبامسسونگون

پرســپولیس بــرای اینکــه بتوانــد روز جمعــه عــازم قطــر شــود از ســازمان 
لیگ درخواســت کرد در روز پنجشــنبه به مصاف تیم مس ســونگون 
بــرود. تیــم لیــگ یکــی کــه در رده شــانزدهم جــدول لیــگ آزادگان به ســر 
ی خــود بــا ســرمربی جدیــدش علی اصغــر  می بــرد و در آخریــن بــاز
ی 2-2 دســت پیــدا کــرد.  ی نوشــهر بــه تســاو کلانتــری مقابــل شــهردار
اما از آنجا که تیم ملی کشــورمان و تیم ملی گرجســتان فردا سه شــنبه 
به میدان خواهند رفت، طبیعتا گئورگی گولسیانی، میلاد محمدی 
و محمدحســین کنعانــی زادگان در صــورت حضــور ثابــت در ترکیــب 
ــی  ــان را همراه ــنبه سرخپوش ی روز پنجش ــاز ــد در ب ــی نمی توانن اصل
کنند. اما الکســیس گندوز شــب گذشــته در ترکیب تیم ملی الجزایر 
بــه میــدان رفــت و از ایــن رو اســتراحت کافــی تــا روز پنجشــنبه خواهــد 
یــدو بخواهــد از امیررضــا رفیعــی در ترکیــب  داشــت؛ مگــر اینکــه گار
اصلــی بهــره ببــرد. وضعیــت اوســتون اورونــوف هــم هنــوز مشــخص 
نیســت. او بــه خاطــر مصدومیــت از تیــم ملــی کشــورش خــط خــورد 
ــد. وضعیــت او  ــان فیفــادی در کشــورش بمان ــا پای امــا ترجیــح داده ت
بعد از بازگشــت به تمرینات پرســپولیس باید بررســی شــود و احتمال 
گفتــه  ی پنجشــنبه بــه میــدان بــرود کــم اســت. نا اینکــه بتوانــد در بــاز
ی  نمانــد میــلاد ســرلک و ایــوب العملــود بــه خاطــر مصدومیــت در بــاز

بــا مــس ســونگون از غایبــان قطعــی پرســپولیس اند.

اخبار کوتاه

دوشنبه ۲۸آبان1403 

شماره  4۲۸۲

ارائه مدرک معتبر و رسمی 
از مدرســه عالــی مهارتــی 
دانشــــــــگاه آزاد اسلامــــــی

مدرسهعالیمهارتی
رسانهایفرهیختگان
0910۸106535

Farhikhteghan_school

مدرک موقت فارغ التحصیلی لیلا بساک فرزند شنبه به شناسنامه 707 صادره از 
شوشتر در مقطع کارشناسی رشته تحصیلی روان شناسی عمومی صادره از واحد 
دانشگاهی اهواز به شماره 12/924119 مورخ 1392/07/15 مفقود گردیده است و فاقد 
اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی 
( خیابان کارگر جنوبی کدپستی  واحد اهواز به نشانی اهواز فلکه کارگر )فرهنگ شهر

68875-61349 و صندوق پستی 1915 ارسال نماید.

مدرک فارغ التحصیلی میلاد مؤمن نژاد فرزند مؤمن به شماره شناسنامه 4810035301 
صادره از باغملک در مقطع کاردانی پیوسته رشته تحصیلی نقشه کشی عمومی 
صادره از واحد دانشگاهی اهواز به شماره 148910601740 مورخ 1390/03/08 مفقود 

گردیده است و فاقد اعتبار می باشد.
از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی واحد اهواز به نشانی 
( خیابان کارگر جنوبی کدپستی 61349-68875  اهواز فلکه کارگر )فرهنگ شهر

و صندوق پستی 1915 ارسال نماید.

فراخوان تجدید مناقصه یک مرحله ای عمومی  
نوبت اول 

اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان قم در نظر دارد نسبت به برگزاری مناقصه از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت جهت اجرای پروژه ذیل اقدام نماید:

مبلغ تضمینمبلغ برآورد )ریال(موضوعردیف
 شرکت در مناقصه )ریال(

55،646،396،8092.782.319.840عملیات تکمیلی و محوطه سازی راهدارخانه شهرستان کهک1

کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس WWW.setadiran.ir انجام 
خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق 

سازند. تاریخ انتشار مناقصه در سامانه 1403/08/29 می باشد.
نوع تضمین شرکت در مناقصه:  ضمانت نامه بانکی یا واریز وجه 

مهلت زمانی دریافت اسناد:  از ساعت 14:00 روز سه شنبه مورخ 1403/08/29 تا  ساعت 19:00 روز سه شنبه مورخ 1403/09/06

مهلت زمانی ارائه پیشنهادها: تا ساعت 19:00 روز سه شنبه مورخ 1403/09/20 در سامانه ستاد بارگزاری گردد.

محل و زمان بازگشایی پیشنهادها:  ساعت 08:00 روز چهارشنبه مورخ  1403/09/21 در محل سالن جلسات اداره کل برگزار و در بستر سامانه ستادایران بازگشایی می گردد.
جهت کسب اطلاعات بیشتر متقاضیان می توانند به پایگاه ملی اطلاع رسانی مناقصات به نشانی http:\\iets.mporg.ir  مراجعه یا با شماره تلفن 7-37780426 025 تماس 

حاصل فرمایند.

ارائه پاکت الف به آدرس:  قم - انتهای بلوار عمار یاسر – بلوار تعاون  - مجتمع ادارات – اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای 
02537775583 : شماره نمابر

مرکز تماس سامانه ستادایران جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: )شماره پشتیبانی سامانه: 1456 (

 شماره شناسه 1828009

آگهی مزایده عمومی
 دانشگاه آزاد اسلامی واحد خلخال برابر مجوز صادره در نظر دارد بوفه دانشجویی خود را با 
زیربنای 56 مترمربع واقع در محوطه سایت اصلی را به صورت یک ساله به اجاره واگذار نماید، 
از متقاضیان دعوت می شود جهت بازدید از محل، دریافت اسناد و شرکت در مزایده حداکثر 

گهی به روابط عمومی دانشگاه مراجعه کنند . تا 10 روز پس از  تاریخ انتشار آ
، خیابان دانشگاه مجتمع دانشگاه  آدرس: استان اردبیل، شهرستان خلخال، خیابان ولیعصر

آزاد اسلامی واحد خلخال تلفن04532454906


